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η διαφάνεια 
προμηθειών 
ίου Δημοσίου
Σύσκεψη υπουργών υπό Σημίτη 
προς θέσπιση νέου συστήματος

Η υπόθεση των ψηφιακών παροχών του OTE λει
τουργεί ήδη καταλυτικά για να αλλάξουν και να γί
νουν περισσότερο διαφανείς οι διαδικασίες προμη
θειών του Δημοσίου και με το θέμα αυτό ασχολήθη
καν σε ειδική σύσκεψη,χθες, ο πρωθυπουργός κ. 
Κώστας Σημίτης και οι αρμόδιοι υπουργοί.

Με το ίδιο αντικείμενο 
θα ασχοληθεί την προσε
χή Παρασκευή και η κυ
βερνητική επιτροπή, προ- 
κειμένου να καταλήξει 
στις γενικές αρχές που 
θα καθορίζουν το νέο σύ
στημα.

Ωστόσο, η παραπομπή 
του θέματος των ψηφια
κών παροχών στη Δικαιο
σύνη απειλεί με επιβρά
δυνση το επενδυτικό πρό
γραμμα και τον εκσυγχρο
νισμό του OTE και γι’ αυ
τόν το λόγο στην κυβέρ
νηση επικρατεί τώρα η ά
ποψη να υπαχθούν οι προ
μήθειες του Οργανισμού 
σε ένα μεταβατικό καθε
στώς. Ειδικότερα, υπάρ
χει η σκέψη να δημιουρ- 
γηθεί μια διακομματική ε
πιτροπή με υπουργούς, 
βουλευτές καί εμπειρο
γνώμονες, οι οποίοι θα 
πάρουν τις απαραίτητες 
αποφάσεις, καθώς μάλι
στα εκΚρεμεί και το θέμα 
της προμήθειας 325.000 
νέων ψηφιακών παροχών 
και τα μέλη του Δ.Σ. φαί
νεται να αρνούνται να α
ναλάβουν την ευθύνη.

Εν τω μεταξύ, το Πολιτι
κό Συμβούλιο της Νέας 
Δημοκρατίας κάλυψε και 
αυτό, μετά την Εκτελεστι
κή Επιτροπή, τον εκπρό
σωπο του κόμματος κ. Πρ.
Παυλόπουλο, ο οποίος δέ
χεται επιθέσεις για γνω
μοδοτήσεις που έκανε ως 
νομικός. Το Πολιτικό Συμ
βούλιο της Ν.Δ. θεωρεί ότι 
«η επίθεση εναντίον του 
κ. Παϋλόπουλου είναι άδι
κη, και τον στηρίζει από
λυτα στο έργο του», σύμ
φωνα με την ανακοίνωση 
που εκδόθηκε. (Σελ. 5,19)
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0  υπουργός Μεταφορών X . Καστανίδης (αριστερά) θα εισηγηθεί 
στην Κυβερνητική Επιτροπή λύσεις για~τψ απεμπλοκή της επικεί
μενης προμήθειας των ψηφιακά* του O T E  από τη δίνη των δικα
στικών εξελίξεων, προκειμένσυ ο Οργανισμός να συνεχίσει απρό
σκοπτα το επενδυτικό του πρόγραμμα. I
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Ειδικό καθεστώς προμηθειών για ψηφιακά
Την προσεχή Παρασκευή σε 

συνεδρίασή της η Κυβερνητική Επι
τροπή θα αποφασίσει τον τρόπο με 
τον οποίο θα απεμπλακούν οι προ
μήθειες του OTE από τις δικαστικές 
εξελίξεις των ψηφιακών, μέχρις ό- 
του ψηφιστεί το νέο θεσμικό πλαί
σιο. Σ' αυτό θα προβλέπονται 
ρυθμίσεις για τις προμήθειες και τα 
έργα που εκτελούνται από όλο τον 
δημόσιο τομέα.

Ηδη μελετάται -και θα κατατεθεί 
ως πρόταση στην Κυβερνητική Επι
τροπή- η υπαγωγή των προμηθειών 
του ·ΟΤΕ, που θα πραγματοποιη
θούν μέχρι τη λειτουργία του νέου 
θεσμικού πλαισίου (Ιούνιος), σε ει
δικό μεταβατικό καθεστώς.

Η φόρμουλα ήδη υπάρχει από το 
νόμο 2286/93 που ψηφίστηκε κα
τόπιν εισηγήσεως του ι τότε 
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υπουργού Βιομηχανίας και νυν 
πρωθυπουργού Κ. Σημίτη και απο
μένει η έκδοση προεδρικού διατάγ
ματος, ώστε να συ σταθεί η επιτρο
πή η οποία έχει τη δυνατότητα να 
ελέγχει, ακόμα και να κατακυρώνει 
ή να ακυρώνει διαγωνισμούς μεγά
λης τεχνολογικής ή οικονομικής 
σημασίας. *

Στην επιτροπή αυτή (γου άρθρου 
§3) μετέχουν υπουργοί, ¡βουλευτές, 
εμπειρογνώμονες, καθώς και εκ
πρόσωποι όλων των πολιτικών κομ
μάτων που εκπροσωπούνται στη 
Βουλή.

Ειδικά για την προμήθεια που ε- 
πίκειται να πραγματοποιήσει o OTE 
σε ψηφιακές παροχές( 325.000) και 
αποτελεί επέκταση των συμβάσε
ων του 1994 στις εταιρίες Intracom 
και Siemens, επιχειρείται η εξεύ

ρεση εναλλακτικής λύσης, γιατί:
1) Οι δύο συμβάσεις - αφετηρία 

της επικείμενης επέκτασης βρίσκο
νται υπό δικαστική διερεύνηση. Πα
ρά ταύτα. ο οργανισμός πρέπει να 
συνεχίσει το επενδυτικό του πρό
γραμμα αφού θα υποστεί ζημία αν 
δεν εγκαταστήσει νέες παροχές 
κατά το τρέχον έτος.

2) Πολλά μέλη του Δ.Σ. του OTE 
εκφράζουν ήδη τις επιφυλάξεις 
τους για το αν θα ψηφίσουν την ε
πέκταση των δύο συμβάσεων με τις 
εταιρίες Intracom και Siemens, θε
ωρώντας ότι μπορεί να επιβα
ρυνθούν με κατηγορίες -αν θεμε
λιωθούν- κατ' εξακολούθηση αδι
κημάτων. Ετσι η κυβέρνηση έχει α- 
ντιληφθεί ότι πρέπει να· μεταθέσει 
σε άλλο όργανο την ευθύνη της 
υπογραφής επί της συγκεκριμένης

σύμβασης - επέκτασης, συνολικού 
ύψους 14 δια δρχ.

3) O OTE έχει εισαχθεί στο Χρη
ματιστήριο με συγκεκριμένες δε
σμεύσεις έναντι ιών επενδυτών 
του και κάθε καθυστέρηση θα προ- 
καλέσει αστάθεια, ίσως και δικαστι
κή αξίωση αν καταγραφούν απώλει
ες ή αποκλίσεις.

Βέβαια, αυτό που παραμένει ανα
πάντητο και ίσως αποδειχθεί σημα
ντικό είναι αν τελικά τα κόμματα 
της. αντιπολίτευσης ορίσουν τους 
εκπροσώπους τους που προβλέπο- 
νται από το άρθρο παρ. 3 του νόμου 
2286/95. Και αυτό, γιατί όλα τα εν 
Βουλή κόμματα της αντιπολίτευσης 
-και όχι μόνο- έχουν επισημάνει 
παρατυπίες κατά την κατακύρωση 
των δύο προηγούμενων συμβάσε
ων στις δύο εταιρίες.


